
Protokół Nr XXVI/21
Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu
odbytej w dniu 28 stycznia 2021 roku

w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki Publicznej 
w Ciechanowcu

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 0900 i trwały do godz. 1053.

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski

Protokolant: Wioleta Kierska.

Radni obecni na sesji:

1. Jan Krzysztof Binaś
2. Aneta Joanna Czarnecka
3. Przemysław Dybowski
4. Marek Karolewski
5. Stanisław Szczepan Kietliński
6. Agata Koc
7. Krzysztof Koc
8. Zygmunt Józef Kosk
9. Tadeusz Łopaciuk
10. Antoni Malinowski
11. Dorota Niemyjska
12. Włodzimierz Słonecki
13. Katarzyna Sylwia Wilkowska
14. Violetta Maria Zdunek

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca;
 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy;
 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy;
 Sołtysi Gminy Ciechanowiec – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu,
 Krzysztof  Pełszyk  –  Radny  Powiatu  Wysokomazowieckiego,  Dyrektor  Szkoły  

Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu,
 Marzena Kryńska – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu,
 Sylwia  Kuczuk-Szymańska  –  Dyrektor  COKiS  i  Miejskiej  Biblioteki  Publicznej  

w Ciechanowcu,
 Wojciech Puchaczewski – Dyrektor PRK FARE w Ciechanowcu,
 Przemysław Ślepowroński – Radca Prawny.

Ad pkt 1

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poprosił  o  uczczenie  minutą  ciszy  śmierci  wieloletniego
Sołtysa wsi Radziszewo-Sieńczuch Pana Mirosława Radziszewskiego.

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski. Przewodniczący
Rady Miejskiej powitał Radnych Rady Miejskiej w Ciechanowcu, Burmistrza Ciechanowca
Eugeniusza  Święckiego,  Radnego  Rady  Powiatu  Wysokomazowieckiego  Krzysztofa
Pełszyka,  dyrektorów  i  kierowników  gminnych  jednostek  organizacyjnych,   Sekretarza
Gminy Annę Czapkowską, Skarbnika Gminy Jadwigę Koc, oraz pozostałe przybyłe osoby.
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  stwierdził,  że  na  15  Radnych  Rady
Miejskiej na sesji obecnych jest 14 Radnych i obrady sesji są prawomocne.
Ad pkt 2

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach:

1) zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Ciechanowcu na
2021 r.,

2) zatwierdzenia  rocznego  planu  kontroli  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  
w Ciechanowcu na 2021 r.,

3) zmieniająca  uchwałę  Nr 175/XXIV/20  Rady  Miejskiej  w Ciechanowcu  z dnia
26 listopada 2020 r.  w sprawie uchwalenia  "Programu Współpracy w 2021 roku
Gminy  Ciechanowiec  z organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności
pożytku publicznego i o wolontariacie",

4) rozpatrzenia  petycji  z dnia  10 grudnia  2020 r.  w sprawie  masowych  szczepień
przeciwko chorobie COVID-19 wywoływaną przez wirus SARS-CoV-2,

5) przystąpienia  do  sporządzenia  kompleksowej  „Aktualizacji  Planu  Gospodarki
Niskoemisyjnej dla Gminy Ciechanowiec na lata 2017-2030”,

6) zmieniająca statut Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu.
7. Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Ciechanowcu za 2020 rok.
8. Sprawozdania z prac stałych Komisji Rady Miejskiej w Ciechanowcu za 2020 rok.
9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

10. Sprawy różne i wnioski.
11. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  poinformował,  że  Radni  otrzymali
proponowany porządek obrad i zapytał, czy zgłaszają inne propozycje.
Innych propozycji nie zgłoszono.

Głosowano wniosek w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  stwierdził,  że  porządek  obrad
został przyjęty jednogłośnie.

Ad pkt 3

Przewodniczący Rady Miejskiej  Marek Karolewski  zgłosił  wniosek o przyjęcie  protokołu
z XXV sesji bez odczytania.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje.
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Innych propozycji nie zgłoszono.

Głosowano wniosek w sprawie:
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytania.

Wyniki głosowania  :
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XXV sesji został
przyjęty jednogłośnie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  powitał  Radcę  Prawnego  Pana
Przemysława Ślepowrońskiego.

Ad pkt 4

Przewodniczący Rady Miejskiej  Marek Karolewski  otworzył punkt:  sprawozdanie z pracy
Burmistrza  między  sesjami  i  poprosił  Burmistrza  Ciechanowca  Eugeniusza  Święckiego
o przedstawienie sprawozdania.

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który w swoim sprawozdaniu z prac
między sesjami poinformował m. in. o takich sprawach jak:

- 31  grudnia  2020  r.  otrzymaliśmy  wiadomość  o  śmierci  Pana  Mirosława
Radziszewskiego, wieloletniego sołtysa sołectwa Radziszewa-Sieńczuch. Zgodnie ze
statutem  
sołectwa,  wybory  uzupełniające  należy  przeprowadzić  w  ciągu  miesiąca  od
zwolnienia stanowiska. Biorąc pod uwagę powyższe, 19 stycznia odbyły się wybory
uzupełniające  na  stanowisko  sołtysa  sołectwa  Radziszewo-Sieńczuch.  Nowym
sołtysem została Pani Renata Radziszewska,

- 23 grudnia 2020 r. w wyniku przeprowadzonego postępowania przetargowego zostały
podpisane  umowy  z  firmą  TFK  ROADS  Jacek  Timofiejuk  z  Siemiatycz  na:
„Rozbudowę  drogi  gminnej  –ul.  Spółdzielczej  w  miejscowości  Ciechanowiec”  na
kwotę brutto  2 419 703,30 oraz „Rozbudowę drogi  gminnej ul.  Armii Krajowej w
miejscowości Ciechanowiec” na kwotę brutto 1 955 685,33 zł.  W dniu 28 grudnia
została  podpisana  umowa  z  Wojewodą  Podlaskim  na  dofinansowanie  zadania  w
ramach FDS w kwocie 732 000,00 zł,

- 23 grudnia 2020 r. w wyniku przeprowadzonego postępowania przetargowego zostały
podpisane umowy z firmą Przedsiębiorstwo Robót Drogowo-Mostowych „TRAKT”
Sp.  z  o.o.  z  Wysokiego  Mazowieckiego  na  „Przebudowę odcinka  drogi  gminnej  
Nr  108870B  Radziszewo-Sieńczuch  –  Czaje-Wólka  odc.  II  w  km  rob.  0+000  –
0+947,5 m” na kwotę brutto 686 685,43 zł,

- 28  grudnia  2020  r.  ogłoszono  3  nabory  kandydatów  na  stanowiska  w  Urzędzie
Miejskim w  Ciechanowcu  w związku  z  realizacją  projektu  pt.  „Usługi  dotyczące
transportu  door-to-door  wraz  z  poprawą  dostępności  wielorodzinnych  budynków
mieszkalnych  w  gminie  Ciechanowiec”.  Nabór  dotyczył  stanowisk:  kierowca
samochodu osobowego, dyspozytor taboru samochodowego oraz młodszy referent ds.
opieki  nad osobami  niepełnosprawnymi.  Termin składania ofert  upłynął  8  stycznia
2021 r. Nie zgłosił się żaden kandydat. Nabory ogłoszono ponownie. Termin składania
ofert upłynął 21 stycznia 2021. Rozpatrzenie ofert nastąpiło 25 stycznia. Wpłynęły 4
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oferty. Wszystkie spełniały warunki formalne. Informacja o wynikach naboru została
zamieszczona w Biuletynie Informacji Publicznej,

- 28 grudnia 2020 r. kupiono lekki samochód ratowniczo-gaśniczy dla jednostki OSP 
Ciechanowiec. Zakup samochodu był możliwy dzięki umowie zawartej  5 listopada
2020 r. z Ministerstwem Sprawiedliwości. Gmina Ciechanowiec otrzymała 300 tys. zł
z  Funduszu  Pomocy  Pokrzywdzonym  oraz  Pomocy  Postpenitencjarnej  Funduszu
Sprawiedliwości. Wartość zakupionego samochodu to 344 200 zł. Kwotę 44 200 zł
stanowiły środki własne gminy. 14 stycznia odbyło się uroczyste przekazanie lekkiego
wozu  gaśniczego  marki  MAN  TGE  model  6.180  jednostce  Ochotniczej  Straży
Pożarnej  
w Ciechanowcu. Kluczyki do auta, na ręce Komendanta Ochotniczej Straży Pożarnej 
w Ciechanowcu przekazała Poseł na Sejm RP Aleksandra Szczudło,

- 29  grudnia  w  wyniku  przeprowadzonego  postępowania  przetargowego  została  
podpisana umowa z firmą Przedsiębiorstwo Robót Drogowo-Mostowych „MIKST”
Sp.  z  o.o.  z  Węgrowa  na  „Przebudowę  odcinka  drogi  gminnej  Nr  108870B
Radziszewo-Sieńczuch – Czaje-Wólka odc. III  w km rob. 0+000 – 0+797,5 m” na
kwotę brutto 398 120,93 zł. oraz umowa z Firmą Transportowo-Usługową Mirosław
Przesmycki z Małkini Górnej na „Przebudowę drogi nr ewid. 323 - ul. Kuczyńska w
Ciechanowcu”  
na kwotę brutto 398 120,93 zł,

- 30 grudnia 2020 r. ogłoszono zapytanie ofertowe na „Dostawę nowego samochodu
osobowego  typu  bus  9-osobowego  przystosowanego  do  przewozu  osób
niepełnosprawnych”  
w związku z realizacją projektu pt. ”Usługi dotyczące transportu door-to-door wraz  
z  poprawą  dostępności  wielorodzinnych  budynków  mieszkalnych  w  gminie
Ciechanowiec”. termin składanie ofert upłynął 15 stycznia 2021 r. Nie wpłynęła żadna
oferta.  
20 stycznia ponowiono zapytanie ofertowe,

-  Od  1  stycznia  2021  r.  obowiązuje  nowy  harmonogram  odbioru  odpadów
komunalnych  w  gminie.  Osoby  korzystające  z  aplikacji  LuPe  powinny  na  nowo
ustawić przypomnienia o odbiorze odpadów. Instrukcja dokonania zmiany w aplikacji
została zamieszczona na stronie internetowej urzędu,

- Strażacy  z  OSP  Ciechanowiec  od  1  stycznia  2021  r.  musieli  interweniować
dziewięciokrotnie,  z  czego  7  razy  wyjeżdżali  do  pożarów,  w  tym  do  pożaru  w
gospodarstwie  
w Trzaskach i tragicznego w skutkach w Pobikrach (zginęła jedna osoba),

- 7 stycznia ogłoszono nabór kandydatów na stanowisko Kierownik Klubu „Senior +” 
w Ciechanowcu. Termin składania ofert upłynął 26 stycznia 2021. Nie wpłynęła żadna
oferta. 27 stycznia ponownie ogłoszono nabór na to stanowisko,

- 8  stycznia  ogłoszono  nabór  kandydatów  na  stanowisko:  Pracownik  socjalny  w
Ośrodku  Pomocy  Społecznej.  Termin  składania  ofert  upłynął  27  stycznia  2021.
Wpłynęła jedna oferta,

- 8 stycznia złożono wniosek na kwotę  4 500 000 zł  o  sfinansowanie inwestycji  w
ramach  Rządowego  Funduszu  Inwestycji  Lokalnych:  „Budowa  stacji  uzdatniania
wody  
w  Pobikrach”.  Inwestycja  może  być  realizowana  w  miejscowościach  w  których
funkcjonowały zlikwidowane państwowe przedsiębiorstwa gospodarki rolnej (PGR).
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Wniosek  uzyskał  pozytywną  opinię  kierownika  właściwego  oddziału  terenowego
Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa,

- 11  stycznia  nastąpiło  otwarcie  ofert  na  wykonanie  zadania  pn.  „Promowanie
różnorodności  biologicznej  południowego  Podlasia”.  Złożono  3  oferty,  najniższa
oferta złożona przez firmę Palmett Sp. z o.o. Sp. k. to 5 145 808,07 zł. Trwa ocena
formalna złożonych ofert,

- 11  stycznia  Wojewódzki  Fundusz  Ochrony  Środowiska  w  Białymstoku  rozliczył
dotację  w  kwocie  6  339,00  zł  na  realizację  zadania  pn.  „Usuwanie  wyrobów
zawierających azbest  z  terenu Gminy Ciechanowiec”.  W ramach zadania  usunięto
21,42  Mg  azbestu  
z 11 lokalizacji z terenu miasta Ciechanowiec,

- 11  stycznia  zakończyło  się  postępowanie  ofertowe  na  „Zapewnienie  całodobowej
opieki  lekarsko-weterynaryjnej  nad  zwierzętami  w  przypadku  zdarzeń  drogowych,
bądź  losowych z ich udziałem na terenie  Gminy Ciechanowiec w 2021 roku”.  W
wyznaczonym  terminie  wpłynęła  1  oferta,  złożona  przez  Lekarza  Weterynarii
Ksawerego  
Kiersnowskiego z Ciechanowca, którą wybrano do realizacji,

- 11 stycznia zlecono wykonanie dokumentacji remontu budynku Szkoły Podstawowej 
w Ciechanowcu i w Łempicach,

- 12 stycznia zlecono wykonanie dokumentacji na podjazd i ciąg komunikacyjny Klubu
Seniora przy ul. 11 Listopada,

- 15  stycznia  ruszyła  rejestracja  na  szczepienia  przeciw  COVID-19.  W związku  z
realizacją Narodowego Programu Szczepień Gmina Ciechanowiec uruchomiła telefon 
kontaktowy, pod którym mieszkańcy Gminy będą mogli zamawiać bezpłatny transport
do punktów szczepień populacyjnych. Zapotrzebowanie na transport można zgłaszać 
w  godzinach  pracy  Urzędu  Miejskiego.  Osoba  do  kontaktu:  Rafał  Zawadzki.
Gotowość do pomocy przy realizacji zadania wyraziła także Szkoła Podstawowa oraz
OSP  
w Ciechanowcu,

- 16  stycznia  w  odpowiedzi  na  zapytanie  ofertowe  na  „Usługi  polegające  na
zapewnieniu miejsca dla zwierząt gospodarskich na terenie Gminy Ciechanowiec w
2021  roku”  wpłynęła  1  oferta,  złożona  przez  Pana  Władysława  Koca,  zam.
Koce-Basie,  którą  
wybrano do realizacji,

- 17 stycznia w odpowiedzi na zapytanie ofertowe na „Realizację usług polegających na
wyłapywaniu  bezdomnych  zwierząt  z  terenu  Gminy  Ciechanowiec  wraz  z
zapewnieniem im miejsca w schronisku” wpłynęła 1 oferta, złożona przez: Schronisko
dla  
zwierząt  Happy  Dog  Marian  Drewnik,  Nowa  Krępa  28,  08-460  Sobolew.  Oferta
została  unieważniona  z  powodu  wysokich  kosztów  (1  000  zł  za  gotowość  do
odbioru/m-c, pies do 6 m-ca/ 2 300 zł, pies dorosły 2 500 zł). Gmina Ciechanowiec
rozważa otwarcie własnego schroniska i realizację tego zadania we własnym zakresie,

- 19 stycznia Gmina Ciechanowiec znalazła się na liście beneficjentów Resortowego  
programu rozwoju instytucji opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 w ramach konkursu 
MALUCH+. Przyznane wsparcie zakłada finansowanie funkcjonowania od 1 września
2021 r. nowo utworzonych miejsc w Żłobku w gminie Ciechanowiec. Miesięczna  
wysokość dofinansowania na jedno miejsce opieki wynosi 80 zł. Jest to kolejna część
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wniosku  dotycząca  zapewnienia  opieki  nad  dziećmi  do  lat  3  na  terenie  gminy
Ciechanowiec. Planowany termin uruchomienia żłobka to 1 września 2021 r.,

- 20 stycznia w odpowiedzi na zapytanie ofertowe na „Sprawowanie funkcji inspektora
nadzoru inwestorskiego nad realizacją zadań inwestycyjnych” (ul. Spółdzielcza, Armii
Krajowej,  Kuczyńska,  droga  gminna Nr  108870B we wsi  Czaje-Wólka odc.  o  dł.
947,5  m  i  odc.  O  dł.  797,5  m)  zostało  złożonych  pięć  ofert,  trwa  procedura  ich
weryfikacji  
i uzupełnień,

- 21 stycznia ukazało się kolejne wydanie biuletynu Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu
„Wieści  Ciechanowieckie”  2020/2021.  Wydanie  obejmuje  podsumowanie  zadań  
inwestycyjnych  zrealizowanych  w  roku  ubiegłym  oraz  informacje  o  bieżących  i
planowanych  inwestycjach  w  2021  roku.  Egzemplarze  wydania  papierowego  są
dostępne  
bezpłatnie w holu Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu oraz w wersji elektronicznej do
pobrania na stronie urzędu,

- 22 stycznia zlecono wykonanie dokumentacji projektowej na renowację ogrodzenia
cmentarza ewangelickiego przy ul. Sienkiewicza,

- 22  stycznia  w  złożono  wniosek  do  Wojewody  Podlaskiego  o  dofinansowanie  w
ramach programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka wytchnieniowa” na
kwotę 44 737,20 zł,

- 25 stycznia zlecono przygotowanie dokumentacji projektowej na zagospodarowanie
terenu przy Przedszkolu,

- 27  stycznia  rozpoczęto  prace  nad  złożeniem  wniosku  do  Narodowego  Funduszu
Ochrony  Środowiska  na  dofinansowanie  projektu  zmniejszenie  produkcji  CO2
poprzez  dostarczenie  peletu  ubogim  energetycznie.  W  ramach  tego  projektu
przewiduje  się  
budowę magazynu na bio-masę - 460 000,00 zł, zakup rębaka - 520 000,00 zł, zakup
ładowarki – 420 000,00 zł, zakup linii produkcyjnej do peletu oraz ciągnika,

- 27  stycznia  rozpoczęły  się  prace  nad  złożeniem  wniosku  do  Urzędu
Marszałkowskiego  na  zakup  sprzętu  i  umundurowania  dla  Ochotniczych  Straży
Pożarnych

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do sprawozdania.
Pytań nie zgłoszono.

Ad pkt 5

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje i zapytania
radnych.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  poinformował,  że  w  okresie  między
sesjami interpelacje nie wpłynęły i zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje lub zapytania.

Głos  zabrał  Radny  Jan  Krzysztof  Binaś,  który  w  imieniu  mieszkańców  zapytał  
o  dofinansowanie  dróg  powiatowych  (związane  jest  to  z  fatalnym  utrzymaniem  dróg  w
okresie zimowym), a między innymi o to, jak długo gmina Ciechanowiec będzie dopłacała do
budowy dróg powiatowych. Poinformował, że do zadań gminy należy budowa, utrzymanie
oraz  naprawa  dróg  gminnych,  a  nie  powiatowych  czy  wojewódzkich.  Dodał,  że  gmina
Ciechanowiec stara się pozyskać fundusze ze środków urzędowych, dlatego powiat powinien
sobie radzić, a nie wymagać 50 % dopłaty.  Niektórzy mieszkańcy twierdzą,  że gdyby nie
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dopłaty dla powiatu to gmina Ciechanowiec nie miałaby w tej chwili zadłużenia, a wręcz
przeciwnie, miałaby nadwyżkę, którą można byłoby przeznaczyć na inwestycje.

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który poinformował, że korzystając z obecności Radnego
Powiatowego Pana Krzysztofa Pełszyka chciałby zapytać o drogę Ciechanowiec – Wysokie
Mazowieckie. Poinformował, że co roku pojawia się problem dotyczący odśnieżania tej trasy.
Poinformował, że według niego problem leży albo w złym zarządzaniu maszynami albo brak
jest odpowiedniego sprzętu, ponieważ od 3 dni droga jest nieprzejezdna.

Głos zabrała Radna Aneta Joanna Czarnecka, która zapytała, czy ulica Sienkiewicza będzie
realizowana i  czy doszło  do  porozumienia  z  jej  mieszkańcami.  Drugie  pytanie  dotyczyło
fotowoltaiki. Radna zapytała, czy ten projekt będzie realizowany.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni mają jeszcze pytania.
Głos zabrał  Radny Zygmunt Józef  Kosk,  który  również odniósł  się  do  złego stanu drogi
Ciechanowiec – Wysokie Mazowieckie. Poinformował, że mieszkańcy gminy Ciechanowiec
zwracają się do niego z pytaniami, dlaczego droga jest nieprzejezdna. Radny odniósł się do
Radnych Powiatowych z terenu gminy Ciechanowiec i zapytał dlaczego nie dbają o swoją
gminę. Radny poinformował, że musi się tłumaczyć za drogę, w której sprawie nie może nic
zrobić. Dodał, że interweniował do Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie drogi
Antonin  – Pobikry i  droga została  odśnieżona oraz posypana piachem. Poinformował,  że
słyszał,  iż  droga  z  Wysokiego Mazowieckiego do Czyżewa jest  czarna,  a  Czyżew prawa
miejskie  uzyskał  później  niż  Ciechanowiec.  Na  koniec  Radny  ponownie  zwrócił  się  do
Radnych Powiatowych z pytaniem, dlaczego nie dbają o gminę Ciechanowiec, gdyż funkcja
Radnego do ich tego zobowiązuje.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z Radnych chce jeszcze
zabrać głos.
Głosu nie zabrano.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że odpowiedzi na zadane
pytania zostaną udzielone w pkt 9 porządku obrad.

Ad pkt 6 ppkt 1

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  otworzył  punkt:  rozpatrzenie
i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej  
w Ciechanowcu na 2021 r.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  poprosił  Przewodniczących  Komisji  
o przedstawienie projektów planów Komisji na 2021 rok.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka odczytała projekt planu pracy
Komisji Rewizyjnej na 2021 rok.
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agata Koc odczytała projekt planu pracy
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2021 rok.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk
odczytał projekt planu pracy Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego na 2021
rok.
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych Jan Krzysztof Binaś oczytał
projekt planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu na 2021 rok.

Plany  pracy  Komisji  stanowią  załączniki  od  Nr  1  do  Nr  4  do  uchwały  w  sprawie
zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Ciechanowcu na 2021 r.
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  zapytał,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt
uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  stałych  Komisji  Rady  Miejskiej  
w Ciechanowcu na 2021 r.

Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Ciechanowcu na 2021 r.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 
Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 
Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (1)
Maria Jadwiga Radziszewska

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta  
jednogłośnie.

Uchwała Nr 193/XXVI/21  w sprawie  zatwierdzenia  planów pracy stałych Komisji  Rady
Miejskiej w Ciechanowcu na 2021 r. stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 2

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  otworzył  punkt:  rozpatrzenie
i podjęcie uchwały w sprawie  zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej
Rady Miejskiej w Ciechanowcu na 2021 r.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  poprosił  Przewodniczącą  Komisji  
Rewizyjnej  o  przedstawienie projektu rocznego planu kontroli  Komisji  Rewizyjnej  Rady  
Miejskiej w Ciechanowcu na 2021 r.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna  Czarnecka  odczytała  projekt  rocznego
planu  pracy  kontroli  Komisji  Rewizyjnej  na  2021  rok.  Dodała,  że  kontrola  będzie
przeprowadzana w terminie luty-marzec.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  zapytał,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt
uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  rocznego  planu  kontroli  Komisji  Rewizyjnej  Rady
Miejskiej w Ciechanowcu na 2021 r.
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Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ciechanowcu 
na 2021 r.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 
Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 
Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (1)
Maria Jadwiga Radziszewska

Przewodniczący Rady Miejskiej  Marek Karolewski  stwierdził,  że  uchwała została  podjęta
jednogłośnie.  

Uchwała Nr 194/XXVI/21 w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ciechanowcu na 2021 r. stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 3

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  otworzył  punkt:  rozpatrzenie
i  podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  Nr 175/XXIV/20  Rady  Miejskiej  
w Ciechanowcu z dnia 26 listopada 2020 r. w sprawie uchwalenia "Programu Współpracy
w 2021  roku Gminy  Ciechanowiec  z organizacjami  pozarządowymi oraz  podmiotami  
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku
publicznego i o wolontariacie".

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  poprosił  Burmistrza  Ciechanowca  
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały.

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że zgodnie z ustawą o działalności
pożytku  publicznego  i  o  wolontariacie  należy  dokonać  zmian  i  uszczegółowienia
funkcjonowania komisji konkursowej oraz podmiotów prowadzących współpracę ze strony
gminy. W związku z tym przedłożony projekt uchwały zakłada wszystkie zmiany wynikające
z ustawy.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  poprosił  Przewodniczących  Komisji  
o przedstawienie opinii do projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji  Rewizyjnej  Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  że  Komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk
poinformował,  że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  zapytał,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt
uchwały  zmieniającej  uchwałę  Nr 175/XXIV/20  Rady  Miejskiej  w Ciechanowcu  z dnia
26 listopada  2020 r.  w sprawie  uchwalenia  "Programu  Współpracy  w 2021  roku  Gminy
Ciechanowiec  z organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami  wymienionymi
w art. 3 ust. 3 ustawy  z dnia  24 kwietnia  2003 roku  o działalności  pożytku  publicznego  
i o wolontariacie".

Głosowano w sprawie:
zmieniającej uchwałę Nr 175/XXIV/20 Rady Miejskiej 
w Ciechanowcu z dnia 26 listopada 2020 r. w sprawie uchwalenia "Programu Współpracy 
w 2021 roku Gminy Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie".

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 
Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 
Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (1)
Maria Jadwiga Radziszewska

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  stwierdził,  że  uchwała  zmieniająca
uchwałę  Nr 175/XXIV/20  Rady  Miejskiej  w Ciechanowcu  z dnia  26 listopada  2020 r.
w sprawie  uchwalenia  "Programu  Współpracy  w 2021  roku  Gminy  Ciechanowiec
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia
24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie" została podjęta
jednogłośnie. 

Uchwała  Nr  195/XXVI/21  zmieniającej  uchwałę  Nr 175/XXIV/20  Rady  Miejskiej  
w Ciechanowcu  z dnia  26 listopada  2020 r.  w sprawie  uchwalenia  "Programu  Współpracy
w 2021  roku  Gminy  Ciechanowiec  z organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami  
wymienionymi  w art. 3 ust. 3 ustawy  z dnia  24 kwietnia  2003 roku  o działalności  pożytku
publicznego i o wolontariacie" stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 4

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  otworzył  punkt:  rozpatrzenie
i  podjęcie  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  petycji  z dnia  10 grudnia  2020 r.  w sprawie
masowych  szczepień  przeciwko  chorobie  COVID-19  wywoływaną  przez  wirus
SARS-CoV-2.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że petycja, która wpłynęła
do Rady Miejskiej była przedmiotem obrad Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 
W  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  poprosił
Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie stanowiska komisji.

Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która poinformowała,
że w dniu 21 grudnia 2020 r. Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski przekazał
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Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do rozpatrzenia petycję z dnia 10 grudnia 2020 roku.  
W dniu  18  stycznia  2021 roku  odbyła  się  Komisja  Skarg  Wniosków i  Petycji,  na której
Komisja  wypracowała  projekt  uchwały,  który  został  przekazany Przewodniczącemu Rady
Miejskiej.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  zapytał,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt
uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  z dnia  10 grudnia  2020 r.  w sprawie  masowych
szczepień przeciwko chorobie COVID-19 wywoływaną przez wirus SARS-CoV-2. 

Głosowano w sprawie:
rozpatrzenia petycji z dnia 10 grudnia 2020 r. w sprawie masowych szczepień przeciwko 
chorobie COVID-19 wywoływaną przez wirus SARS-CoV-2.
 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 
Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 
Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (1)
Maria Jadwiga Radziszewska

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta  
jednogłośnie.

Uchwała  Nr  196/XXVI/21   w  sprawie rozpatrzenia  petycji  z dnia  10 grudnia  2020 r.
w sprawie  masowych szczepień  przeciwko chorobie  COVID-19 wywoływaną przez  wirus
SARS-CoV-2
stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 5

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt:  rozpatrzenie projektu  
i  uchwały  w  sprawie   przystąpienia  do  sporządzenia  kompleksowej  „Aktualizacji  Planu
Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Ciechanowiec na lata 2017-2030”.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej   Marek  Karolewski  poprosił  Burmistrza  Ciechanowca  
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały.

Burmistrz  Ciechanowca  Eugeniusz  Święcki  poinformował,  że  Plan  Gospodarki
Niskoemisyjnej dla Gminy Ciechanowiec przestał obowiązywać z grudniem 2020 roku, bo do
tego czasu  był  on opracowany,  dlatego też podjęto działania  opracowania nowego planu,
który  będzie  obowiązywał  do  roku  2030.  Opracowanie  planu  ma  duże  znaczenie  dla
zrównoważonego,  ekologicznego  rozwoju  gminy  Ciechanowiec.  Dzięki  zaktualizowaniu
planu  gmina  będzie  mogła  osiągać  długofalowe  korzyści  środowiskowe,  społeczne  i
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ekonomiczne.  Opracowanie  tego  planu  będzie  niezbędnym  dokumentem  umożliwiającym
ubieganie  się  
o środki zewnętrzne na fundusze inwestycyjne obejmujące między innymi termomodernizację
budynków,  modernizację  źródeł  ciepła,  instalacji  OZE  oraz  zwiększenie  efektywności
energetycznej.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  poprosił  przewodniczących  Komisji  
o przedstawienie opinii do projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji  Rewizyjnej  Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  że  Komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Rolnictwa  i  Rozwoju  Gospodarczego  Zygmunt  Józef
Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  zapytał,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt
uchwały  w  sprawie   przystąpienia  do  sporządzenia  kompleksowej  „Aktualizacji  Planu
Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Ciechanowiec na lata 2017-2030”. 

Głosowano w sprawie:
przystąpienia do sporządzenia kompleksowej „Aktualizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej
dla Gminy Ciechanowiec na lata 2017-2030”.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 
Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 
Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (1)
Maria Jadwiga Radziszewska

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta
jednogłośnie.

Uchwała  Nr  197/XXVI/21   w  sprawie przystąpienia  do  sporządzenia  kompleksowej
„Aktualizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Ciechanowiec na lata 2017-2030”
stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 6

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu   
i podjęcie uchwały zmieniającej statut Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu.
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej   Marek  Karolewski  poprosił  Burmistrza  Ciechanowca
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały.

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, w związku z utworzeniem Klubu
Seniora  w  Ciechanowcu  w ramach  programu  wieloletniego  Senior  +  na  lata  2015-2020,
współfinansowanego ze środków Ministerstwa rodziny i Polityki Społecznej wprowadza się
zmiany  w  statucie  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Ciechanowcu.  Uchwała  ma  na  celu
uporządkowanie spraw związanych z powołaniem klubu oraz wprowadza regulacje, której
celem  jest  umieszczenie  działalności  klubu  seniora  w  ramach  statutu  Ośrodka  Pomocy
Społecznej w Ciechanowcu. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  poprosił  przewodniczących  Komisji  
o przedstawienie opinii do projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji  Rewizyjnej  Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  że  Komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Rolnictwa  i  Rozwoju  Gospodarczego  Zygmunt  Józef
Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  zapytał,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmiany statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu.

Głosowano w sprawie:
zmiany statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 
Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 
Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (1)
Maria Jadwiga Radziszewska

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta
jednogłośnie.

Uchwała  Nr  198/XXVI/21   w  sprawie przystąpienia  do  sporządzenia  kompleksowej
„Aktualizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Ciechanowiec na lata 2017-2030”
stanowi  
załącznik nr 8 do protokołu.

Ad pkt 7   
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Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Ciechanowcu za 2020 rok.

Przewodniczący Rady Miejskiej  Marek Karolewski  odczytał  sprawozdanie Rady z pracy  
Miejskiej w Ciechanowcu za 2020 rok.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do sprawozdania.
Pytań nie zgłoszono.

Sprawozdanie z pracy Rady  Miejskiej w Ciechanowcu za 2020 rok stanowi załącznik nr 9 
do protokołu.

Ad pkt 8
Sprawozdania z prac stałych Komisji Rady Miejskiej w Ciechanowcu za 2020 rok.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  poprosił  Przewodniczą  Komisji  
Rewizyjnej o przedstawienie sprawozdania.
Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka, która odczytała
sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za 2020 rok. Sprawozdanie stanowi załącznik nr
10 do protokołu. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  poprosił  Przewodniczącego  Komisji
Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie sprawozdania. 
Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Rolnictwa  i  Rozwoju  Gospodarczego
Zygmunt Józef Kosk,  który odczytał  sprawozdanie z  pracy Komisji  Budżetu,  Rolnictwa i
Rozwoju 
Gospodarczego za 2020 rok. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  poprosił  Przewodniczącego  Komisji
Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu o przedstawienie sprawozdania.
Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Rady
Miejskiej w Ciechanowcu Jan Krzysztof Binaś, który odczytał sprawozdanie z pracy Komisji
Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu za 2020 rok. Sprawozdanie stanowi załącznik
nr 12 do protokołu.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  zapytał,  czy  są  pytania  do
przedstawionych sprawozdań z prac Komisji Rady Miejskiej w Ciechanowcu za 2020 rok.
Pytań nie zgłoszono.

Ad pkt 9

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  poprosił  Burmistrza  Ciechanowca
Eugeniusza Święckiego o udzielenie odpowiedzi na zapytania. 
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Głos  zabrał  Burmistrz  Ciechanowca  Eugeniusz  Święcki,  który  udzielił  odpowiedzi  na
zapytanie  Radnego  Jana  Krzysztofa  Binasia  i  poinformował,  że  za  utrzymanie  dróg
powiatowych odpowiada powiat,  a  w imieniu  powiatu  zadania  te  wykonuje  Zarząd Dróg
Powiatowych.  Dodał,  że  doskonale  wie,  jaki  jest  stan  dróg  powiatowych  w  powiecie
wysokomazowieckim. Poinformował, że jak tylko zaczęły się opady śniegu dostał telefon   
z informacją o złym stanie drogi Ciechanowiec – Wysokie Mazowieckie. W związku z tym
Burmistrz  zadzwonił  do  Pani  Doroty  Łapiak,  która  obiecała  że  zajmie  się  tą  sprawą  i
dzwoniła  z  interwencją  do   Starosty  Wysokomazowieckiego  Pana  Bogdana  Zielińskiego.
Oddzwaniając do Burmistrz poinformowała, aby też interweniował. Burmistrz powiedział, że
zadzwonił  do  Starosty  Wysokomazowieckiego  Pana  Bogdana  Zielińskiego,  który  jak
najbardziej przyznał rację i zadzwonił do Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych nakazując
utrzymanie drogi Ciechanowiec - Wysokie Mazowieckie w odpowiednim stanie. Tego samego
dnia zostały wysłane piaskarki, jednak w nocy spadło dużo śniegu i następnego dnia spychy,
które  odśnieżały  drogę  zepchnęły  cały  piach  na  pobocze.  Burmistrz  poinformował,  że
następnego  dnia  po  zaśnieżonej  drodze  jechał  40  minut  do  Klukowa.  W związku  z  tym
zadzwonił do Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych i toczył długą rozmowę. W odpowiedzi
Dyrektor oświadczył, że uchwała Rady Powiatu  określa jakie zadania ma wykonywać, dodał,
że  droga  ta  jest  takiej,  a  nie  innej  kategorii  i  wcale  nie  jest  gorsza  niż  droga  Wysokie
Mazowieckie - Czyżew. Dyrektor poinformował, że nie może sypać solą, ponieważ nie ma
odpowiedniego sprzętu do soli. W związku z tym Burmistrz poinformował, żeby Dyrektor
wynajął podwykonawcę, który doprowadzi drogę do właściwego stanu. Kolejnym sygnałem
na temat drogi Ciechanowiec - Wysokie Mazowieckie była informacja podawana w radio. Po
usłyszeniu tej  wiadomości Burmistrz poinformował,  że ponownie zadzwonił do Dyrektora
Zarządu  Dróg  Powiatowych,  który  obiecał  że  puści  równiarkę,  aby  ściąć  wszystkie
nierówności  powstałe  
z  zamarzniętego  śniegu.  Jednak  po  chwili  oddzwonił  z  informacją,  że  równiarka  
w Ciechanowcu jest zepsuta. Burmistrz zwrócił się z prośbą do Radnych Powiatowych, żeby
postawili na komisjach wniosek o przekwalifikowanie tej drogi, ponieważ zarówno Dyrektor
Zarządu Dróg Powiatowych jak i Starosta Wysokomazowiecki Bogdan Zieliński twierdzą, że
droga Ciechanowiec - Wysokie Mazowieckie oraz droga Wysokie Mazowieckie -  Białystok i
Szepietowo  są  w  powiecie  najbardziej  uczęszczanymi  drogami.  Na  pewno  bardziej
uczęszczanymi  niż  droga  Czyżew  -  Wysokie  Mazowieckie.  W związku  z  tym Burmistrz
poinformował,  że  wierzy  w  to,  iż  cała  ta  sytuacja  ulegnie  poprawie.  Burmistrz  zwrócił
również uwagę na stan dróg w Ciechanowcu i powiedział, że  denerwują go ciągłe telefony
oraz komentarze na Facebooku. Odśnieżanie gminy Ciechanowiec zostało zlecone dla PRK
FARE.  Bardzo  często  telefony  mieszkańców  dotyczą  zasypanych  wjazdów  na  posesję.
Burmistrz  powiedział,  że  zadaniem mieszkańców danej  posesji   jest  odśnieżenie  wjazdu,
ponieważ spych nie będzie się zatrzymywał. Burmistrz dodał, że każdy powinien odśnieżać
przy swojej posesji, a nie pisać komentarze na Facebooku, że FARE ma wjazdy odśnieżać.
Jest  również  tak,  że  mieszkańcy  bloku  odśnieżają  tylko  połowę  chodnika  i  dzwonią  z
pytaniem, dlaczego PRK FARE nie odśnieżyło chodnika.  Burmistrz dodał, że PRK FARE
może  zatrudnić  dodatkowych  ludzi  do  pracy,  ale  kosztem  inwestycji  które  mogą  być
zrealizowane. 

Odnośnie  rehabilitacji  Burmistrz  poinformował,  że  został  już  kupiony  sprzęt,  który  
w najbliższym czasie  zostanie  dostarczony (kwota zakupu sprzętu do  rehabilitacji  wynosi
100 000,00 zł). 
Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski, który poinformował, że w
dniu jutrzejszym przyjedzie dostawa sprzętu zakupionego przez szpital. 

Jeżeli  chodzi  o  dofinansowanie  dróg  powiatowych  to  można  postawić  wniosek  i  nie
dofinansowywać  remontu  tych  dróg.  Burmistrz  dodał, że  jego  współpraca  zarówno  ze
Starostą Wysokomazowieckim Bogdanem Zielińskim jak i Radnymi Rady Powiatu układa się
świetnie.  Dodał,  że   gdyby  nie  ta  dobra  współpraca  to  w  chwili  obecnej  trzeba  byłoby
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zapłacić  1 000 000,00  zł  za  drogi  powiatowe,  za  które  gmina  Ciechanowiec  zalega  dla
powiatu. Gdyby nie było takiej współpracy to nie byłoby drogi do Kozarzy, drogi Trzaski -
Radziszewo-Sieńczuch,  drogi  w  Tworkowicach,  w  Wojtkowicach  -Glinnej,  za  chwilę
remontowana będzie droga Winna - Antonin. Burmistrz zwrócił uwagę na to że przez 3 lata
wyremontowano  już  dużo  dróg.  Gdyby  nie  dobra  współpraca  ze  Starostą
Wysokomazowieckim  Panem  Bogdanem  Zielińskim  to  nie  byłoby  tylu  dobrych  dróg
gminnych.  Nie  ma gminy,  która  dostałaby  dofinansowanie  na  12  dróg z  Funduszu  Dróg
Samorządowych za 2020 rok. Burmistrz dodał,  że nie jest prawdą, iż do dróg powiatowych
gmina  Ciechanowiec  dokłada  50%,  ponieważ  dokłada  25%,  20%  lub  10%.  Jeżeli
dofinansowanie wynosi 80% dla powiatu drogi powiatowej na terenie gminy Ciechanowiec to
80 % dokłada Wojewoda, a gmina Ciechanowiec i Starostwo po 10 %.  Przykładowo, jeżeli
na  drogę  do  Tworkowic  dofinansowanie  wynosi  60%,  to  wtedy  gmina  Ciechanowiec  i
Starostwo dokładają po 20%. 

Odnośnie  ul.  Sienkiewicza  Burmistrz  poinformował,  że  wpłynęło  pismo  zaskarżające  tę
inwestycję od mieszkańców tej  ulicy zarówno do Urzędu Miejskiego jak i  do Wojewody.
Protesty  pojawiają  się  również  na  ul.  Armii  Krajowej  i  ul.  Spółdzielczej.  Burmistrz
poinformował,  że  w dniu  wczorajszym podpisał  umowę na  częściowe  przeprojektowanie
dokumentacji,  aby  zadowolić  mieszkańców.  Dodał,  że  Ciechanowiec  jest  miastem
specyficznym, ponieważ przy każdej inwestycji pojawiają się problemy. 
Odnośnie fotowoltaiki Burmistrz poinformował, że wniosek został złożony i na dniach mają
pojawić  się  wyniki.  Burmistrz  dodał,  że  trzeba  się  przygotować  na  to,  że  wyniki
prawdopodobnie będą niekorzystnie, ponieważ zostało złożonych bardzo dużo wniosków,  
a środków jest mało. W związku z tym, jeżeli wniosek nie uzyska pozytywnej akceptacji to za
chwilę będzie ogłaszany kolejny konkurs, na który będzie można znowu składać wnioski. 

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który poinformował, że uważa, że jeżeli gmina dopłaca do
dróg  powiatowych  to  służą  one  dla  mieszkańców  naszego  powiatu  i  dopłata  ta  jest  jak
najbardziej wskazana. Radny poruszył jeszcze raz sprawę dotyczącą drogi Ciechanowiec –
Wysokie  Mazowieckie  i  poinformował,  że  samochody  jadące  z  pługami  z  Wysokiego
Mazowieckiego  na  drogę  wojewódzką  Siemiatycze-Czyżew  jadą  drogą  Ciechanowiec  –
Wysokie  Mazowieckie  i  poinformował,  żeby  dogadać  się  z  tymi  firmami,  które  jadą  do
odśnieżania tej drogi, żeby odśnieżali również drogę Ciechanowiec-Wysokie Mazowieckie.
Radny Krzysztof Koc zwrócił się z prośbą do Radnych Powiatowych, żeby zrobili coś w tej
sprawie  i  próbowali  dogadać  się  z  firmami  zajmującymi  się  odśnieżaniem  dróg
wojewódzkich.

W odpowiedzi  Burmistrz  Ciechanowca  Eugeniusz  Święcki  poinformował,  że  to  zarządca
danej drogi powinien dogadywać się z firmami, natomiast Radni Powiatowi nic w tej sprawi
nie mogą zrobić. Burmistrz odniósł się również do odśnieżania posesji prywatnych. Dodał, że
wskazana jest dobra współpraca sąsiedzka i jeżeli ktoś wie, że po sąsiedzku mieszka starsza
osoba lub też osoba niepełnosprawna to niech odśnieży kawałek dalej. Burmistrz dodał, że
dostaje  wiele  telefonów  od  mieszkańców,  którzy  sami  nie  są  w  stanie  odśnieżyć  swojej
posesji lub chodnika, który znajduje się przy posesji. 

Głos  zabrał  Radny  Powiatu  Wysokomazowieckiego  Pan  Krzysztof  Pełszyk,  który
poinformował, że pojawiły się dwa aspekty w kontekście Dróg Powiatowych. Jeden z nich
dotyczył remontów dróg powiatowych, a drugi dotyczący zimowego utrzymania tych dróg.
Radny w pełni  zgodził  się  z   Burmistrzem Ciechanowca  Eugeniuszem Święckim,  co  do
remontów i inwestycji dróg i powiedział, że system ten został wypracowany przez wiele lat
funkcjonowania  samorządów.  Dzięki  temu  udział  własny  powiatu  powiększony  o  środki
przekazywane przez samorządy pozwala na zdobywanie dużo większych środków unijnych 
i  dzięki temu udaje się dużo więcej inwestycji oddać do użytku, chociażby droga Trzaski
-Czaje  i  kolejne  plany  których  jest  wiele.  Planowany  jest  również  remont  drogi
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Ciechanowiec - Wysokie Mazowieckie, ponieważ jest ona już w niektórych miejscach mocno
zużyta. Radny Krzysztof Pełszyk wspomniał również o tym, że Starosta Wysokomazowiecki
Bogdan  Zieliński  ciągle  podkreśla  wzorową  współpracę  z  Burmistrzem  Ciechanowca.
Odnosząc się  do drugiego tematu dotyczącego odśnieżania Radny powiedział,  że  również
interweniował  w  sprawie  poprawy  jakości  drogi  Ciechanowiec  –  Wysokie  Mazowieckie.
Dodał, że karygodne jest to, że mieszkańcy gminy Ciechanowiec są gorzej traktowani, niż
mieszkańcy innych gmin  i w tej sprawie też będzie interweniował. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Marek Karolewski  zapytał,  czy ktoś  chce  jeszcze  zabrać
głos. 

Głos zabrał Radny Jan Krzysztof Binaś,  który poinformował, że drogi gminne w odróżnieniu
od dróg powiatowych są odśnieżone prawidłowo, biorąc pod uwagę stan sprzętu jaki posiada
PRK  FARE.  Radny  odniósł  się  jeszcze  do  kwestii  nadwyżki  finansowej  która,
prawdopodobnie  zostanie  wypracowana.  Poprosił,  aby  część  tej  nadwyżki  przekazać  na
zakup nowego ciągnika lub pługa dla PRK FARE. 

Głos  zabrała  Radna  Dorota  Niemyjska,  która  poruszyła  temat  dotyczący  funkcjonowania
laboratorium w Ciechanowcu, które znajduje się przy szpitalu. Radna poinformowała, że od
roku  jest  ono  nieczynne.  Funkcjonujące  na  terenie  gminy  Ciechanowiec  punkty  pobrań
realizują  tylko  zlecenia  od  lekarzy  rodzinnych.  Mieszkańcy,  którzy  mają  skierowania  od
lekarzy specjalistów muszą jeździć na badania do laboratorium w Wysokiem Mazowieckiem
lub Siemiatyczach. Ze względu na to,  iż droga do Siemiatycz  jest  o wiele  lepsza niż do
Wysokiego Mazowieckiego wkrótce szpital w Wysokiem Mazowieckiem może mieć problem
z brakiem pacjentów z Ciechanowca.  

W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki powiedział, że informował już  
o tym problemie Dyrektor Szpitala  Powiatowego w Wysokiem Mazowieckiem. Dodał,  że
miejscowa  służba  medyczna  powinna  wnioskować  o  polepszenie  stanu  opieki  i  nowe
poradnie specjalistyczne czy laboratoria.

Radna Dorota  Niemyjska  powiedziała,  że  lekarze  od dwóch lat  wypisują  skierowania  do
poradni specjalistycznej, a pacjent sam wybiera gdzie pojedzie.  Lekarze rodzinni w swoich
placówkach posiadają laboratoria i pobierają krew, jednak w tych laboratoriach nie ma już
możliwości zrobienia badania z poradni specjalistycznej i w takim wypadku pacjent musi albo
zapłacić, albo pojechać do innego laboratorium. 

Następnie głos zabrał Radny Przemysław Dybowski, który poinformował, że chciałby poddać
pod  zastanowienie  potrzeby  przygotowania  nowej  uchwały  ułatwiającej  ubieganie  się  
o  zwolnienie  z  podatku  od  nieruchomości  przeznaczonej  na  prowadzenie  działalności
gospodarczej. Dodał, że miesiąc temu rozmawiał z Sekretarz Gminy o takiej uchwale, jednak
wtedy przygotowanie  jej było  niemożliwe. Teraz powstała nowa tarcza antykryzysowa, która
daje nowe możliwości i ułatwia przygotowanie takiej uchwały. Radny odniósł się jeszcze do
dróg  i  przedstawił  wypowiedź  Radnego  Powiatowego,  która  została  umieszczona  na
Facebooku. Radny Przemysław Dybowski, zwrócił się z prośbą do Radnego Powiatowego
Krzysztofa Pełszyka o przekazanie Radnemu Powiatowemu pozdrowienia od mieszkańców
gminy Ciechanowiec, ponieważ jak widać na pomoc takich Radnych Powiatowych liczyć nie
można.

Głos zabrał  Burmistrz  Ciechanowca Eugeniusz Święcki,  który zwrócił  się  do Sołtysa wsi
Nowodwory z informacją i powiedział, że w chwili obecnej  priorytetem dla niego jest droga
prowadząca przez Nowodwory wraz z pasem chodnika ciągnącym do granicy województwa
oraz oświetleniem. 
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W odpowiedzi  Sołtys  wsi  Nowodwory  podziękował  Burmistrzowi  za  wycofanie  remontu
drogi, która biegnie przez las. Sołtys poprosił, żeby przygotować dokumentację na remont
drogi, na którą jadąc od Ciechanowca skręca się w prawo przy krzyżu.

W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca poinformował,  że droga, o której mówił Sołtys jest
już dawno po przetargu i dokumentacja na nią jest w trakcie przygotowywania. Dodał, że na
chwilę obecną najważniejsza jest dla niego droga prowadząca przez Nowodwory. Oświetlenie
tej drogi jest sprawą gminy i prawdopodobnie gmina będzie musiała wyłożyć na to fundusze. 

Głos zabrał Radny Zygmunt Józef Kosk, który zapytał, czy stare samochody strażackie mogą
służyć do odśnieżania dróg. 

W  odpowiedzi  Burmistrz  Ciechanowca  Eugeniusz  Święcki  poinformował,  że  dopóki
samochody  te  są  dopuszczone  do  akcji  nie  mogą  wykonywać  innych  zadań.  Byłoby  to
możliwe wtedy gdyby niektóre jednostki się rozwiązały. 

Głos zabrał Radny Jan Krzysztof  Binaś, który zapytał, jaki jest stosunek do przedstawionej
przez niego propozycji w sprawie zakupu nowego ciągnika dla PRK FARE.

Burmistrz poinformował, że wniosek taki powinien paść na posiedzeniu Komisji. Dodał, że
już jest luty i sam nie wie, czy z tegorocznego budżetu kupować taki ciągnik, ponieważ tak
jak mówił składany jest wniosek i być może będzie możliwość zakupu ciągnika ze środków
zewnętrznych, a nie własnych gminy. Burmistrz powiedział, że jeżeli wniosek przepadnie to
Radni mogą wnioskować o wprowadzenie środków do budżetu gminy Ciechanowiec na 2022
rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są jeszcze pytania.
Pytań nie zgłoszono.

Ad pkt 10

Sprawy różne i wnioski.

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do Rady Miejskiej wpłynęły takie pisma 
jak:

1) Rozstrzygnięcie  Nadzorcze  Wojewody  Podlaskiego  stwierdzające  nieważność  części
uchwały Rady Miejskiej w Ciechanowcu Nr 192/XXV/20 w sprawie Koncepcji usług
transportowych door-to-door osób z potrzebą wsparcia w zakresie mobilności w gminie
Ciechanowiec. Pismo stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

2) Pismo od Komendanta Powiatowego Policji w Wysokiem Mazowieckiem w sprawie
podziękowania  za  udzielone  wsparcie  finansowe.  Przewodniczący  Rady  Miejskiej
Marek Karolewski odczytał treść pisma. Pismo stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

3) Pismo do wiadomości  Rady Miejskiej  od mieszkańców ul.  Sienkiewicza w sprawie
przebudowy tej drogi. Pismo stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Ad pkt 11

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji i zamknął
obrady XXVI Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu.

Integralną  część  protokołu  stanowi  nagranie  na  dysku  optycznym  DVD,  które  jest
przechowywane.

Protokołowała: Przewodniczący Rady Miejskiej
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Wioleta Kierska Marek Karolewski
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